
Konferencja „Doradztwo- kariera- sukces. Jak
to się robi w Łódzkiem?”

Już od samego rana frekwencja była imponująca – konferencję oficjalnie otwarto o godzinie 9:30, a
tuż po niej dr Łukasz Politaniś z Akademii Piotrkowskiej przedstawił prelekcję na temat roli
aktywności na rynku pracy w zdobywaniu kompetencji zawodowych. 

Jednym z kluczowych punktów wydarzenia była dyskusja na temat oczekiwań pracodawców wobec
absolwentów oraz kompetencji, które są obecnie najbardziej pożądane na rynku pracy. Swoje
doświadczenia w tym zakresie przedstawił Bogusław Słaby, wiceprezes Związku Przedsiębiorców
Przemysłu Mody Lewiatan.

Nie zabrakło także praktycznych rozmów na temat współpracy szkół z biznesem. Szczególnym
zainteresowaniem cieszył się panel „Kawa z dyrektorem” prowadzony przez Jolantę Nikodemską,
wicedyrektor Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 1 w Tomaszowie Mazowieckim oraz Jacka
Mrozickiego, kierownika kształcenia praktycznego tej placówki. Podczas spotkania omówiono
znaczenie kooperacji edukacji z sektorem przedsiębiorstw w kształtowaniu przyszłych specjalistów.

Część popołudniowa obfitowała w praktyczne warsztaty i prelekcje dotyczące m.in. roli
headhunterów na rynku pracy, znaczenia autoprezentacji w procesie rekrutacyjnym oraz sukcesów
osób, które dzięki odpowiedniemu doradztwu zawodowemu zbudowały udaną karierę. Szczególnie
inspirującą historią podzieliła się Beata Ostrowska, wiceprezes Polskiego Towarzystwa



Informatycznego.

Wydarzenie jest realizowane w ramach projektu Województwa Łódzkiego „Zbudowanie systemu
koordynacji i monitorowania regionalnych działań na rzecz kształcenia zawodowego, szkolnictwa
wyższego oraz uczenia się przez całe życie, w tym uczenia się dorosłych”, współfinansowanego ze
środków Krajowego Planu Odbudowy oraz Unii Europejskiej.
 


